
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 21. februar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 576 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 576:  

”MiŶistereŶ bedes i forlæŶgelse af ŵiŶistereŶs svar på SUU alŵ. del spørgsŵål 399 
uddybe følgende: Hvornår i 2017 gav Styrelsen for Patientsikkerhed påbud vedrørende 

anvendelse af Cura, og er der fulgt op på, om påbuddet er blevet efterlevet? Hvor 

mange påbud er blevet givet i lignende sager og med hvilke konsekvenser? Hvilke sank-

tionsmuligheder forefindes, hvis påbud ikke bliver efterlevet?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet anmodet Sty-

relsen for Patientsikkerhed om bidrag. 

 

Jeg forventer på denne baggrund at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio april 

2018. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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